



新加坡車業公會
Singapore Vehicle Traders Association



入会表格
MEMBERSHIP APPLICATION FORM

Date: _____

申请者资料
 Applicant's details:

商号(中文): _____ 商业注册号码 RCB No.: _____

Name of Company: _____

地址

Address: _____

电话号码

手机号码

传真号码

Telephone No.: _____ Handphone No.: _____ Fax No.: _____

电邮地址

Email Address: _____

网址

Website: _____

负责人中英文姓名

Name of Principal Executive Officer: _____ 中文: _____

NRIC No. _____ ()

Date & Place of Birth _____

Citizenship. _____

备注: 只有新加坡公民才合格被接纳为本会会员。

Note: Only a Singapore citizen is eligible to be admitted as a member of the Association.

* 请填妥附上申请者宣言与授权表格

* Applicant's declaration & authorization form to be attached.

 签名与盖章

Signature & Company Stamp

吾等同意介绍及赞成该申请者入会

We, the Proposer and Seconder recommend the acceptance of this application. *(please sign & stamp)*

介绍者(公司)*

姓名

登记号码

签名与盖章

Proposed by (Company)*

Name of Person

NRIC no.

Signature & Company Stamp

赞成者(公司)*

姓名

登记号码

签名与盖章

Seconder by (Company)*

Name of Person

NRIC no.

Signature & Company Stamp

*介绍者及赞成者必需属本会会员最少超过两年会籍

*Proposer and Seconder must be members of the Association for the last 2 years

FOR OFFICE USE ONLY

Entrance Fee received S\$._____ Date of receipt _____

Application approved by _____ Term Executive Committee.....Meeting.

Approved by President/Honorary Secretary _____

APPLICANT'S DECLARATION AND AUTHORISATION FORM

1. I/We hereby declare that the information given in this application and all the documents submitted to SVTA are complete, true and accurate. I/We have not willfully withheld any material fact. I/We undertake to notify SVTA immediately of any change in such information.
2. I/We hereby authorize and give SVTA consent to conduct credit checks on me/us (including but not limited to checks with any credit bureau recognized as such by the Monetary Authority of Singapore) and to obtain and verify and/or to disclose or release any information relating to me/us and/or any of my/our account(s) from or to any other party or source as SVTA may from time to time deem fit at SVTA's discretion for the purpose of this application and without any liability or notice to me/us.
3. I/We confirm that at the time of the application, none of us is an undischarged bankrupt and no statutory demand or legal proceeding has been served on or commenced against any of us.
4. I/We agree to abide and be bound by the Constitution of SVTA, as may be amended, supplemented and/or substituted by SVTA from time to time. A copy of the Constitution will be sent to me upon SVTA's approval of this application.
5. I/We agree that the approval of this application is subject to SVTA's discretion and that SVTA reserves the right to decline the application without giving any reason.

Name of Applicant

Signature

Date

Company Stamp

申请者声明与授权书

- 1 余/余等谨此声明，在此份申请书中所提供以及呈交给新加坡车业公会的资料及相关文件，皆属完整，真实与准确性的。余/余等没有刻意隐瞒任何实事。所提供及呈件的资料，若有任何更改，余/余等将立刻通知新加坡车业公会。
- 2 余/余等谨此授权新加坡车业公会，对我等的信誉行为进行查核(负责处理查核的工作不单只限于新加坡金融管理局所认可的机构而已)。在进行查核此份申请书时，新加坡车业公会有义务及在不需要通知我等的情况下，有权利并在认为需要时，随时可获得及查核，及/或揭发或发表与我等有关的相关资料，和/或从其他单位获取的账目户口。
- 3 余/余等证实，在提出此份申请书时，没有宣布破产以及面对任何涉及之法律诉讼案件。
- 4 余/余等完全同意，遭受新加坡车业公会的章程条规，包括随时因需要而经过修改或增删之章程条规。申请书被批准后，余将收到一份由新加坡车业公会发出的章程。
- 5 余/余等完全同意，新加坡车业公会可自行决定，并在不需要给予任何的理由情况下，否决有关的申请书。

申请者姓名

签名

日期

公司盖章